

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110 Fax: 2431 1156

Dear Parents, 各位家長: P22154

Arrangements for 2nd Term Uniform Test 第二學期統測安排

The 2nd Term Uniform Test is to be held from 20 March (Monday) to 28 March (Tuesday) 2023.

For S1 to S3, students will sit for the test from **8:20 a.m. to 9:00 a.m.** The test timetable is listed in the appendix.

For S4 to S5, the test will be conducted on a subject-based arrangement. Students will be informed about the assessment details by subject teachers. In addition, students will prepare for School-based Assessments (SBA) from 8:20 a.m. to 9:00 a.m. during this period of time.

During the 2^{nd} Term Uniform Test period, the lessons of S1 to S5 will resume at 9:05 a.m. and they will be conducted according to the timetable listed in the appendix.

Should you have any enquiries, please contact the staff of the General Office at 2497 7110.

本校第二學期統測將於 2023 年 3 月 20 日(星期一) 至 28 日 (星期二)進行。

在這期間,中一至中三同學將於早上八時二十分至九時正在課室進行測驗。測驗時間表請參閱附件。

至於中四及中五級的評核,則由科任老師自行安排,評估內容及日期將由科任老師通知學生。另外,中四及中五同學在這測驗期間將於早上八時二十分至九時正為中英文科的校本評核作準備。

在第二學期統測期間,中一至中五的課堂將會跟隨附件的時間表於九時零五分恢復。

如有疑問,請與校務處職員聯絡(電話: 2497 7110)。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

3rd March 2023 二零二三年三月三日

Appendix 附件

S1 – S3 Test Timetable 中一級至中三級的測驗時間表

Date	S1	S2	S3
20 Mar (Mon)	Chinese Lang.	Science	Life and Soc. & Geography
22 Mar (Wed)	Science	Chin. Hist.	Mathematics
23 Mar (Thu)	English Lang.	Mathematics	Chinese Lang.
24 Mar (Fri)	Chin. Hist.	Life and Soc.	English Lang.
27 Mar (Mon)	Life and Soc.	English Lang.	Chemistry
28 Mar (Tue) *	Mathematics	Chinese Lang.	Chin. Hist.
29 Mar (Wed)	/	1	Physics
30 Mar (Thu)	/	1	Biology

*: Stage Cultural Day will be held in the afternoon that day for S1 to S3 students. 當日下午為中一至中三級繽紛展藝日。

Lesson Timetable from 20th March to 28th March 3 月20 日 至28 日期間的上課時間表

	S1 - S3	S4 - S5
0810 - 0820	Morning Assembly + Paper Distribution	Morning Assembly
0820 - 0900	Test	SBA (S4: EN, S5: CN)
0900 - 0905	Break	Break
0905 - 0940	1st Lesson	1 st Lesson
0940 - 1015	2 nd Lesson	2 nd Lesson
1015 - 1035	Recess	Recess
1035 - 1110	3 rd Lesson	3 rd Lesson
1110 - 1145	4 th Lesson	4 th Lesson
1145 - 1155	Recess	Recess
1155 - 1230	5 th Lesson	5 th Lesson
1230 - 1330	Lunch	Lunch
1330 - 1405	6 th Lesson	6 th Lesson
1405 - 1440	7 th Lesson	7 th Lesson
1440 - 1455	Recess	Recess
1455 - 1530	8 th Lesson	8 th Lesson